

N°44

best hotels

thebesthotels.com

A woman with her hair in a braid is seen from behind, swimming in a clear blue infinity pool. The pool's edge is perfectly aligned with a stone wall that separates the pool from a lush green golf course. In the background, a golfer is visible on the green, surrounded by a dense line of palm trees under a bright blue sky with light clouds.

BEST SPA & GOLF

LES PLUS BEAUX HÔTELS
ET RESORTS DU MONDE
BEST HOTELS AND RESORTS
AROUND THE GLOBE

FRANÇAIS / ENGLISH



France - Aix-en-Provence

VILLA SAINT-ANGE



La Villa Saint-Ange a ouvert ses portes il y a peu à Aix-en-Provence, or elle promet déjà une expérience mémorable à ses visiteurs. Celle d'une parenthèse emprunte de sérénité au cœur de la cité, son élégante bâtisse du 18^{ème} siècle étant nichée à l'abri des regards dans un magnifique écoin de verdure. Derrière la grille ouvragée se dévoile un site mêlant luxe discret, riche passé historique et art de vivre. La Bastide d'origine entièrement rénovée, et désormais accompagnée par une seconde demeure, accueille les visiteurs dans un cadre feutré à la richesse maîtrisée conférant au lieu un raffinement caractérisé par la délicatesse des formes et des motifs autant que par la noblesse des matériaux. L'hôtel 5 étoiles accueille trente chambres et suites à l'ombre de ses épais murs ornés. Elles attachent cette même élégance dans des cadres bourgeois et confortables. Au restaurant de l'hôtel se conjugue l'Art de vivre à la Française dans toute sa splendeur. Dans cette salle baignée de lumière rappelant un jardin d'hiver, assis aux tables rondes style Empire, les convives savoureront les plats concoctés par la cheffe Nadège Serret. Ses recettes audacieuses subliment les produits de saison en prodiguant une cuisine romantique et ensoleillée. **Best Spa** : la Villa Saint-Ange cultive également le bonheur de ses visiteurs au sein de son espace bien-être. Ce sanctuaire dédié au bien-être et inscrit au cœur du jardin provençal propose des soins et des massages exclusifs.

La Villa Saint-Ange opened its doors recently in Aix-en-Provence and already the hotel is promising its visitors an unforgettable experience: a peaceful parenthesis nestled in the heart of the city. Its elegant 18th century building is hidden behind a magnificent screen of vegetation far away from the crowds. Behind the wrought iron gates discover a wonderful place of discreet luxury with a rich historical past and an authentic lifestyle. The original Bastide has been totally renovated and together with a second building offers discerning visitors a setting of discreet luxury in an elegant style created by the delicateness of its forms and patterns and the use of very noble materials. This five star hotel features thirty rooms and suites behind beautifully decorated, thick walls reflecting the same elegance as a comfortable mansion house. The hotel's restaurant is a brilliant example of the French "art de vivre" in a room bathed in natural light, guests sit around tables in the dining room's Second Empire conservatory and savor dishes created by Chef Nadège Serret. Her audacious recipes bring out the very best flavors of seasonal products in a romantic, sunny cuisine. **Best Spa**: La Villa Saint-Ange also cares about its clients' happiness in its well-being area. This authentic sanctuary dedicated to wellness in the heart of the Provençal garden proposes exclusive beauty treatments and signature massages.

**CHAMBRES ET PRIX**

33 chambres et 2 Suites
Chambres à partir de 290 euros*

RESTAURANTS ET BARS

Le Restaurant : cuisine gastronomique d'inspiration méditerranéenne et italienne dans un cadre raffiné

Le Bar : cocktails signatures à savourer dans une atmosphère intimiste

LOISIRS ET BIEN-ÊTRE

Piscine extérieure chauffée, hammam, Jacuzzi ; Spa : soins du visage, soins du corps, massages ; espace fitness.

SERVICES

Réception 24h/24, service d'étage, parking avec valetier, Wi-Fi, salles de conférence, station de recharge pour véhicules électriques.

* à titre indicatif par nuit, par chambre ou par suite.

ROOMS AND RATES

33 Rooms and 2 Suites
Rooms from Euro 290*

RESTAURANTS AND BARS

Le Restaurant: gourmet Mediterranean and Italian cuisine in elegant surroundings

Le Bar: signature cocktails in a discreet ambiance

LEISURE AND WELL-BEING

Outdoor heated swimming pool, Hammam, Jacuzzi ; Spa: facials, body treatments, massages ; fitness area.

SERVICES

Room service, 24-hour reception, valet parking, Wi-Fi, meeting rooms, charging station for electric vehicles.

* for information only per night, per room or per suite.

☎ +33 4 42 95 10 10

@ reservation@villasaintange.com

@ www.villasaintange.com

→ Marseille (30 min route/road)